
3. Ako vnímate čas, v ktorom žijeme? Zmenilo sa tým niečo vo Vašej profesii
autora?

Ako spieval svojho času Karel Gott – Čas letí jako bláznivý. Stále viac si uvedomujem, ako
rýchlo starnem a že už idem dolu kopcom. Ešte dnes si pamätám na svoj prvý deň 
v knižnici ako v zamestnaní (bolo to 1.7.1982) a zrazu mám ani nie rok a pol do penzie.
Hrôza. Ale zakaždým, keď sa ma moja manželka opýta, čo budem robiť na dôchodku,
odpoviem jednoznačne – písať knihy!
A čo sa u mňa ako autora zmenilo? Vlastne to, čo som naznačil v prvej odpovedi – že som
začal prvoplánovo písať príbehy odohrávajúce sa v Hyborskom svete R.E.Howarda. 
A celkom ma to baví, koniec koncov od roku 2015 mi v pražskom vydavateľstve Brokilon
vyšli už tri romány, posledný (zatiaľ) vlani na jeseň. A nemám dôvod to meniť.

 4. Máte nejaké sny, ktoré by ste chceli dosiahnuť na literárnom poli?

Vlastne ani nie, žiadne sny. Nesnívam o literárnych cenách (hoci nejaké už predsa len
mám) ani o autogramiádach, a je tiež veľmi málo pravdepodobné, že by moje knihy
niekedy vyšli aj v iných krajinách než v Česku a na Slovensku. Nie som profesionálny
spisovateľ, nezarábam si písaním (to by som už dávno umrel od hladu), píšem pre
potešenie. Chcem len dokončiť to, čo som začal a potom zas začať niečo nové.

Viac o Onrejovi Trepáčovi si môžete prečítať aj v tomto časopise :
file:///C:/Users/Sl%C3%A1vka/Downloads/NN%2003-04-2021.pdf
V knižnici vám pomôže na oddelení odbornej literatúry.


